
• Nieuwe coalitie provincie: 'Als er geen exploitant komt, stoppen we ermee' 

Railterminal gaat voorlopig door 
De aanleg van de Railterminal 
Gelderland tussen Reeth en 
Valburg gaat voorlopig 
gewoon door. Het nieuwe 
provinciebestuur in Gelderland 
houdt daaraan vast. 
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Wel zijn de voorwaarden flink aan
gescherpt. Dat blijkt uit de presen
tatie van het nieuwe bestuurspro
gramma, gisteren in het provincie
huis in Arnhem. 

De aanleg van de Railterminal 
Gelderland (RTG), een overslag
punt voor containers tussen weg en 

spoor, is in voorbereiding, schrijven 
BBB, VVD, CDA, ChristenUnie en 
SGP in hun gisteren gepresenteerde 
collegeprogramma 'Gewoon doen'. 

De Railterminal was een onder
werp waarover deze partijen ver
schillend dachten. De VVD is al ja
ren fel voorstander. BBB uitte zich 
in de campagne zeer kritisch: 'De 
kosten worden onderschat, de op
brengsten overschat, risico's wor
den miskend en complexe reken
modellen doen voorkomen of het 
allemaal een verantwoord idee is'. 

De nieuwe coalitie schrijft nu: 
'Als er geen exploitant komt, dan 
stoppen we ermee. Er komt, zoals 
ook al eerder besloten, geen extra 
provinciale bijdrage voor de aanleg 
of exploitatie'. De vijf partijen zijn 

samen goed voor 30 van de 55 zetels 
in de Gelderse Staten. 

Gelderland heeft 65 miljoen euro 
uitgetrokken voor de aanleg van de 
RTG. Geld dat is bedoeld voor de 
inrichting van het terrein, aanleg 
van de rangeersporen, de aanslui
ting op de Betuweroute, technische 
voorzieningen op het terrein en een 

Als er 40 miljoen euro 
aan gereserveerd 
geld inzit, wil niemand 
meer stoppen 
- Koos Nijssen, actiegroep 

ontsluitingsweg voor de R TG die 
aansluit op de Rijksweg-Zuid. 

Voor de ingebruikname van de 
terminal wordt nog gezocht naar 
een exploitant die het recht krijgt 
om veertig jaar op het terrein te 
werken. Daar is nog geen gegadigde 
voor gevonden. 

Veel protest 
De afgelopen jaren is er veel protest 
geweest tegen de komst van de rail
terminal. Koos Nijssen van de actie
groep Overbetuwe Overbelast is 
ondanks de aangescherpte voor
waarden allerminst gerustgesteld. 
,,Als men aangeeft te willen stop
pen als er geen exploitant komt, 
waarom houden ze er dan niet nu al 
mee op?" 

Nijssen vreest dat er een politieke 
truc wordt uitgehaald. ,,Als ze nu 
wél al beginnen met de aanleg van 
de railterminal en er op een gege
ven moment 40 miljoen euro aan 
gereserveerd geld inzit, wil nie
mand meer stoppen en wordt 
straks door de provincie extra bud
get geclaimd." 

"De kans dat het doorgaat, is 
er niet groter op geworden", 
zegt de Overbetuwse wethouder 
Wijnte Hol. Zijn gemeente is tegen 
de aanleg. ,,Ik denk dat we ons moe
ten gaan voorbereiden op maatre
gelen die, los van de terminal, in het 
gebied genomen moeten worden. 
Bijvoorbeeld Knoop 38, de afslag 
van de Rijksweg-Zuid en de A15 en 
de weg richting Oosterhout." 


